
اخبار كشور

هدیه به خوانندگان

سیدحســن نصرالله: ما، دولت که هیچ، کشور که هیچ، قریه که 
هیچ، ما طویله ای هم به نام اســرائیل نمی شناسیم، حتی اگر همه 

دنیا آن را به رسمیت بشناسد.

پای درس علی)ع(

قرآن را الگوی رفتاری خود قرار دهید!
امام علــی)ع( در نامــه ای به حارث همدانی: »به ریســان قرآن 

چنــگ زن، و از آن نصیحت پذیــر، حالش را حــال و حرامش را 

حرام بشار«

اخبار ادبی و هنرینهج البلاغه - نامه 69
عرضه کتاب های رهبر انقلاب 

در نمایشگاه قرآن
انتشــارات انقلاب اسلامی وابسته به دفتر حفظ و نشر آثار رهبر 
معظم انقلاب اسلامی با 140 عنوان کتاب و 15 عنوان لوح فشرده و 
نرم افزار پیرامون بیانات، تصاویر و فیلم های دیدار معظم له در بیست و 

ششمین نمایشگاه بین المللي قرآن کریم حضور یافت.
این نمایشگاه در ایام ماه مبارک رمضان، از تاریخ 29 اردیبهشت 
تا 14 خرداد ســال جاری همه روزه از ساعت 17:00 الی 23:00 در 
مصلــی بزرگ امام خمینی)ره( تهران میزبان علاقه مندان به کتاب و 

کتابخوانی در غرفه انتشارات انقلاب اسلامی است.
ثلاث رسائل فی الجهاد )بیانات رهبر معظّم انقلاب در بحث جهاد(، 
مرگ تاجرانه )سخنان ایشان در موضوع شهید و شهادت(، تفسیر سوره   
برائت، معیشت پرهیزکارانه )بیانات معظم له در موضوع تقوا(،  دو امام 
مجاهد )عدالت و عدالت خواهی در اندیشــه حضرت آیت الله العظمی 
خامنه ای)مدظله العالی(( همرزمان حسین)علیه السّلام(، نسیم سحر، 
معیشــت مؤمنانه)آشــنایی با چهار مفهوم زهد، رفاه، تجملگرایی و  
اشرافیگری در کلام رهبر معظّم انقلاب اسلامی)مدّظلّه((، و... از جمله 
آثاری هستند که در این نمایشگاه از سوی انتشارات انقلاب اسلامی 

عرضه خواهد شد.
اجرای نمایش »دریادلان« 

درباره غواصان شهید
نخستین اجرای نمایش »دریادلان« به مناسبت سالروز آزادسازی 

خرمشهر برگزار شد.
 اوحدی، رئیس ســازمان فرهنگی هنری شهرداری تهران در این 
مراسم با اشاره به نمایش »دریادلان« که با موضوع 175 شهید غواص 
روی صحنه رفته است، درباره مهم ترین ویژگی دریادلان گفت: اینکه 
جمعیتی در حدود 90 نفر پس از افطار به محوطه تئاتر شهر بیایند 
بیانگر این است که اگر کار فرهنگی جهت دار باشد و از ارزش ها بگوید 
با استقبال خوب مردم روبه رو می شود. کار هنری باید جهتش مشخص 

باشد و هم به صورت هنرمندانه به تماشاگر ارائه شود.
وی تأکید کرد: دریادلان نشان داد که مردم همچنان برای انقلاب 
اسلامی و شهدا ارزش قائل هستند احساسات پاک مردم در این اجرا 

بیانگر موفقیت دریادلان است. 
وی با ابراز امیدواری از ادامه اجرای این کار تا شب های قدر گفت: 
ایــن نمایش با جلوه های هنری ای که دارد تأثیر زیادی بر روح و فکر 

مردم می گذارد.
امیرحسین شفیعی، کارگردان نمایش دریادلان نیز پس از اجرای 
این نمایش کار را به ســردار قاسم سلیمانی و خانواده شهدای غواص 

تقدیم کرد.
دریادلان هر شب ساعت30 :21 در پارک دانشجو اجرا می شود.
کارگردان قصه های مجید با اشاره به جوایز جشنواره های خارجی:

این جایزه ها واقعی نیستند
کارگردان »قصه های مجید« هم از جوایز جشــنواره های خارجی 
انتقاد کرد و گفت: این جایزه ها واقعی نیستند و به خاطر مسائل دیگر 

به فیلمسازها داده می شود.
کیومرث پوراحمد به یک تارنمای خبری گفت: کسب جایزه های 
بین المللی هیچ کمکی به داخل و سینمای ایران نمی کند. هیچ وقت 
نگفتم و نخواهم گفت که جوایز بین المللی می تواند موقعیت سینمای 
ما را بهتر کند. عقیده دارم که فضای داخلی ســینمای ایران به حدی 
مخرب و بد شــده است که جایزه های بین المللی نیز نمی تواند به ما 
کمک کند. البته این جایزه ها ارزش خاصی ندارند زیرا واقعی نیستند 
و به خاطر مسائل دیگر، آن را به فیلمسازان ما می دهند. این نخل های 
طلا به کارگردانانی که آن را دریافت می کنند، کمک می کند تا پول 
بیشتری به دست بیاورند و زندگی بهتری را برای خود به وجود بیاورند. 

این نوع جوایز مطلقا به سینمای ایران کمک نمی کند. 
در غفلت وزارت ارشاد رخ داد

 ساخت فیلم با مجوز تقلبی!
یک مدعی فیلمســازی اعتراف کرد که فیلم اول خود را با مجوز 

تقلبی ساخته بود.
»ع.ا« کارگردانی که به نوشتن مطالب هرز و توهین آمیز در فضای 
مجازی نیز مشهور است، این بار به یک رفتار غیراخلاقی اعتراف کرد 

و نوشت که فیلم اول خود را با مجوز تقلبی ساخته است! 
او در فضای مجازی نوشت که این فیلم در سال 89 با مجوز تقلبی 

که به وسیله فوتوشاپ درست شده بود ساخته شد!
وی در حالی عدم اجازه نمایش فیلم اول خود را به مسائل حاشیه ای 
ربط داد که علت اصلی به اکران نرسیدن این فیلم، ساختار ناشیانه فیلم 
و فقدان ابتدایی ترین الزامات یک اثر ســینمایی در آن بود. همچنان 
که فیلم دوم این کارگردان نیز به خاطر ساختار و فرم بسیار ضعیف، 

با انتقاد شدید منتقدان مواجه شد. 
با این اعتراف جا دارد وزارت فرهنگ و ارشاد یک بازنگری جدی در 
دستورالعمل های نظارتی خود انجام دهد تا با یک جعل سند ساده شأن 
و منزلت خود را به باد ندهد. البته وقتی برخی کارگردانان در سکوت 
این وزارتخانه به صورت غیرقانونی فیلم می سازند و به جشنواره های 
خارجی ارسال می کنند، چنین اتفاقاتی دیگر تعجب برانگیز نخواهد بود!

بازخوانی »مجمع الفضایل علی علیه السلام« 
در »کتاب شب« رادیو تهران

به مناســبت ماه مبارک رمضان، تا بیست و پنجم خرداد، کتاب 
»مجمع الفضایل علی علیه الســلام« تالیف ارزشــمند علامه ســید 
محمدتقی مقدم در برنامه »کتاب شبِ« رادیو تهران با تنظیم رادیوییِ 

محمدباقر رضایی و صدای بهروز رضوی بازخوانی می شود. 
به گزارش خبرنگار کیهان، اســتاد سید محمدتقی مقدم در سال 
1302 هجری شمسی در سبزوار به دنیا آمد و در یازدهم آبان سال 
1392 در مشــهد درگذشــت. از این محدث، محقق و عالم ربانی در 
حدود هشتاد جلد کتاب منتشر شده که برخی از آنها در چندین نوبت، 
عنوانِ ناشر و مولف نمونه را کسب کرده اند. یکی از شاخص ترین کتب او 
همین مجمع الفضایل علی علیه السلام است که در چهار مجلد، نکته های 
ارزشــمندی از مقامات، فضیلت ها و مناقب مولا علی علیه الســلام را 
جمع آورده تا جهانیان با این بزرگ مرد تاریخ اسلام بیشتر آشنا شوند. 
علامه ســید محمدتقی مقدم گذشته از نویسندگی و تحقیق در 
علوم اسلامی، یکی از روحانیون مبارز در راه انقلاب اسلامی هم بود و 
از همرزمان شهید نواب صفوی به شمار می رفت. کتاب »مجمع الفضایل 
علی علیه السلام« در 28 قسمتِ 20 دقیقه ای به مناسبت ماه مبارک 
رمضان، هر شب ساعت 23:30 به تهیه کنندگی رضا قربانی و با مدیریت 

گروه اخلاق و زندگی شهروندی رادیو تهران بازخوانی می شود.

کریمی قدوسی:
فقط نهاد ریاست جمهوری 

اسامی دوتابعیتی ها را نداده است
رئیس کمیتــه تحقیــق و تفحــص از مدیــران دوتابعیتی و 
کارت، با بیــان اینکه از میان دســتگاه ها فقط نهاد  دارای گریــن  
ریاست جمهوری اسامی دوتابعیتی هایش را نداده، گفت: هر روز خبری 
از گوشــه و کنار می شنیدیم که یکی با فلان قدر اموال از کشور فرار 

کرده و مشخص می شد که دوتابعیتی است!
جواد کریمی قدوسی، نماینده مردم مشهد در مجلس شورای اسلامی در 
گفت وگو با مهر، با اشاره به تهیه گزارش تحقیق و تفحص از مدیران دوتابعیتی 
و دارای گرین کارت، اظهار داشــت: یکی از اقداماتی که در تحقیق و تفحص 
انجام شده، گرفتن استعلام از خود سازمان ها و دستگاه های دولتی بوده است؛ 
لذا به تک تک دســتگاه ها از طرف کمیته تحقیق و تفحص نامه نوشته شد تا 
افراد دوتابعیتی دستگاه را از طریق حراست یا راه دیگر به ما معرفی کنند. وی 
تصریح کرد: هدف از این مکاتبه این بوده است که اطلاعات ما به روز و دقیق 
باشد، اما تنها جایی که تاکنون جواب نداده، نهاد ریاست جمهوری بوده است، 
وگرنه همه وزارتخانه ها، سازمان ها، مراکز علمی و دانشگاهی به ما پاسخ داده اند.
کریمی قدوســی گفت: در کل پاســخ هایی که در بخش اول به دست ما 
رسید که چه کسانی الان دوتابعیتی هستند، 12 یا 13 نفر به ما معرفی شدند، 
اما علاوه بر این استعلام ها، از کف جامعه و مراکز مختلف و راه های گوناگون، 
فهرست های معتبری از مدیران دوتابعیتی به دست آوردیم که آن را منتشر 
نکرده ایم و فقط در اختیار دادستان قرار داده ایم، اما متأسفانه برخی رسانه های 
زنجیره ای که به دنبال لوث کردن کار نظارتی مجلس هستند، این موضوع را به 
تمسخر گرفتند و گفتند کلًا 13 نفر دوتابعیتی آن هم در جایگاه های معمولی 
بوده اند؛ درحالی که خودشان می دانند آمار اصلی منحصر به این 13 نفر نیست.

رئیس کمیتــه تحقیق و تفحص از مدیران دوتابعیتی و دارای گرین کارت 
ادامه داد: از طرف دیگر، شــبهه  دیگری ایجاد کردند که چرا گزارش تحقیق 
و تفحص قبل از آنکه قرائت شود، در اختیار رسانه ها قرار گرفته است؟ ماده 
214 آئین نامه داخلی مجلس اعلام کرده اســت که قبل از چاپ، قابل پخش 
نیست، گزارش ما هم در اسفندماه سال گذشته به تصویب کمیسیون امنیت 
ملی رسید و به هیئت رئیسه رفت. به دلیل اینکه گزارش وزارت اطلاعات بعداً 
آمد، آقای لاریجانی گزارش کمیسیون را مطالعه و در زیر آن پاراف کرده بود 
که »خیلی گزارش خوبی اســت، از پاســخ وزارت اطلاعات هم که ارائه شده 
در گزارش استفاده شود«. دستخط ایشان را داریم و اگر لازم باشد در اختیار 

رسانه ها قرار می دهیم.
عضو کمیسیون امنیت ملی و سیاست خارجی مجلس اظهار داشت: پس 
از این پاراف آقای لاریجانی، ضمن اینکه از توجه ایشان تشکر کردیم، خواسته 
ایشــان را هم محقق کرده و بخشی از گزارش وزارت اطلاعات را در گزارش 
تحقیق و تفحص اضافه کردیم و آن را در صحن کمیســیون هم به تصویب 
رساندیم. پس از اینکه گزارش چاپ شد و در اختیار همه نمایندگان قرار گرفت، 

از اینجا به بعد من طبق آئین نامه اجازه داشتم که گزارش را منتشر کنم.
کریمی قدوســی گفت: البته اســامی مدیران دوتابعیتــی را در اختیار 
نمایندگان نگذاشتیم و فقط این اسامی در کمیسیون امنیت ملی و به اصرار خود 
اعضای کمیسیون از جمله آقایان کواکبیان و رحیمی قرائت شد، درحالی که 
من مخالف قرائت اسامی بودم و معتقد بودم که این به پیوست اسناد کمیته در 
اختیار مقام قضایی قرار بگیرد، اما آنها اصرار داشتند که قرائت شود، لذا آقای 
جمالی دبیر کمیسیون بیش از 100 اسم را قرائت کرد و نوار آن نیز موجود 
است. وی یادآور شد: من در آنجا تأکید کردم که این اسامی محرمانه است و 
پخش آنها در رسانه ها تبعات سنگینی دارد، راهش این است که طبق آئین نامه، 
این اســامی را در اختیار مقام قضایی قرار دهیم تا خودشان روی این اسامی 
کار کنند و هر اقدامی که لازم می دانند، انجام دهند. کریمی قدوسی با تأکید 
بر اینکه این حق مردم است که از چنین مسائلی مطلع باشند، اظهار داشت: 
اساساً کسی هم به ما دستور نداده که از این موضوع تحقیق و تفحص کنیم، 
انجام تحقیق و تفحص به درخواســت مردم و رسانه ها و برای دفاع از حقوق 
عمومی مردم بوده است، چرا که هر روز خبری از گوشه و کنار می شنیدیم که 
یکی با فلان قدر اموال از کشور فرار کرده و مشخص می شد که دوتابعیتی است!

نماینده مردم مشــهد در مجلس تاکید کرد: البته منظور ما این نیست 
که همه دوتابعیتی ها جاسوس هستند. در بازدیدی که از مرکز اسناد وزارت 
خارجه داشتیم، مشخص شد که یک میلیون و 200 هزار پرونده دوتابعیتی 
در آنجا وجود دارد، اما لازم اســت ایــن را بگویم تا عده ای افکار هموطنان 
ایرانی مقیم خارج از کشور را مشوش نکنند؛ ما در این تحقیق و تفحص اصلًا 
نگاهی به ایرانیان مقیم خارج نداریم و اتفاقاً به دنبال آن هستیم که اگر نیاز 
به اصلاح قانون برای تســهیل تردد دارند، اقدام کنیم. رئیس کمیته تحقیق 
و تفحص از مدیران دوتابعیتی و دارای گرین کارت درباره شــبهات مربوط به 
عدد مدیران دوتابعیتی تصریح کرد: وزارت اطلاعات در گزارشــی که به ما 
داده، گفته است که در دو سال گذشته و در استعلام هایی که دولت در تمام 
ســطوح از ما برای انتصاباتش گرفته، از بین کل اســتعلام ها 210 نفر را به 
دلیل دوتابعیتی بودن و داشــتن گرین کارت، رد صلاحیت کرده ایم و من هم 
به وزارت اطلاعات نامه نوشتم که اسامی این 210 نفر را به ما ارائه دهند و 
آنها نیز موظفند طبق قانون اسامی را در اختیار کمیته تحقیق و تفحص قرار 
دهند و اگر ایــن کار را نکنند، طبق قانون آئین نامه داخلی مجلس مرتکب 

جرم شده اند و قابل پیگرد هستند.
دروازه غیررسمی حلبچه با کرمانشاه 

بازگشایی شد
دولت عراق با بازگشــایی مشــروط یکی دیگر از دروازه های 
غیررسمی عراق در منطقه کردستان عراق با جمهوری اسلامی ایران 

واقع در حلبچه هم مرز با استان کرمانشاه موافقت کرد. 
به گزارش ایرنا، دولت عراق مقرر کرده اســت دروازه غیررسمی »پشته« 
در شهر حلبچه که هم مرز با استان کرمانشاه است بمدت 13 ماه بازگشایی 
شــده و در این مدت دولت اقلیم کردستان عراق ملزم است دفاتر مربوط به 

ارگان های مختلف اداری و گمرکی را در این دروازه مستقر کند.
این گزارش حاکی است اگر کردستان عراق در این مدت نسبت به استقرار 
بخش های اداری و گمرکی در این دروازه غیررســمی اقدام نکند این مرز بار 

دیگر مسدود خواهد شد.
در دروازه مرزی مذکور روزانه بالغ بر 450 دستگاه کامیون کالای ایرانی 
وارد کردستان عراق می شود که عمدتا شامل وسایل ساختمانی است.این دروازه 
مرزی یکی از 5 دروازه غیررســمی در کردســتان عراق با جمهوری اسلامی 
ایران است که دولت عراق خواهان استقرار بخش های اداری و گمرکی در این 

دروازه ها به منظور رسمی شدن آنهاست.
گفتنی است جمهوری اسلامی ایران موافقت خود را با رسمی شدن بیشتر 
این دروازه های غیررسمی اعلام کرده است و تحقق این امر نیازمند موافقت 

رسمی دولت عراق می باشد.
در حال حاضر سه دروازه رسمی عراق با ایران در منطقه کردستان عراق 

واقع شده اند.

صفحه 3
یک شنبه 6 خرداد ۱39۷

۱۱ رمضان ۱439 - شماره ۲۱9۱6

۵۸۱

وزیر دفاع درخصوص بحث مذاکرات موشــکی 
که مطرح شده است، گفت: یقینا در حوزه موشکی 
و دفاعی با هیچ کس مذاکره نخواهیم داشــت و در 
این حوزه با سرعت بیشتری راه را ادامه خواهیم داد.
به گزارش فارس، امیر ســرتیپ امیر حاتمی وزیر دفاع 
و پشــتیبانی نیروهای مسلح در مراسم گرامیداشت چهارم 
خرداد روز مقاومت و پایداری دزفول طی ســخنانی اظهار 
داشــت: در دفاع مقدس آموختیم که برای کسب موفقیت 
باید بر روی پای خود بایســتیم، موضوعی که امروز به آن 
عمل کردیم زیرا با همین درســی که آموختیم اکنون تمام 
نیازمندی هــای نیروهای مســلح در بخش های مختلف را 
خودمــان تامین می کنیم و در این راه از کســی هم اجازه 

نمی گیریم.
وزیر دفاع با بیان اینکه امروز دشــمنان ما که در صدر 
آنها آمریکا قرار دارد به دنبال آن هستند تا قدرت دفاعی ما 
را محدود کرده و با آن مقابله کنند، تصریح کرد: البته آنها 
از همان روزهای اول پیروزی انقلاب اســلامی کشورمان را 
مــورد تحریم قرار دادند و محدودیت های متعددی را برای 
آن ایجاد کردند و آن روز هم که عهد بستند اما به آن پایبند 

امیر حاتمی:

در حوزه موشکی و دفاعی با هیچ كس مذاكره نمی كنیم

نبودند و عهدشکنی کردند، اقدامی که باعث مفتضح شدن 
آنها مقابل چشمان مردم جهان شد.

حاتمــی گفت: با تکیه بر قــدرت دفاعی عزت خود را 
حفظ خواهیم کرد، روزی که هواپیمای مســافری ما را بر 
فراز خلیج فارس ســاقط کردند و فرمانده آن ناو آمریکایی 
را مورد تشــویق قرار دادند اگر توانمندی های دفاعی امروز 
را داشــتیم، آن ناو را به قعر دریا می فرستادیم به نحوی که 

حتی جسد فرمانده این ناو هم به دست نیاید.
وزیــر دفاع تاکید کــرد: توانمندی های دفاعی ما علیه 
کسانی به کار گرفته می شود که بخواهند علیه مردم کشورمان 
تعدی داشته باشند، برخی ها یاوه ها و حرف هایی می زنند که 
در شان خودشان است در حالی که آنها باید تاریخ را بخوانند، 
غربی هــا این راه را رفتند و دیدند نمی توانند مقابل ملت ما 
کاری از پیش ببرند چون ملت ما درس آموخته مکتب امام 

خمینی و مقام معظم رهبری است.
وزیر دفاع همچنین در جمع خبرنگاران درخصوص بحث 
مذاکرات موشکی که مطرح شده است، گفت: آیا آمریکایی 
کــه بدعهدی می کند قابل اعتنا و اعتماد اســت که چنین 
موضوعی را مطرح کند؟ یقینا در حوزه موشکی و دفاعی با 
هیچ کس مذاکره نخواهیم داشت و در این حوزه با سرعت 

بیشتری راه را ادامه خواهیم داد.

نخستین اجتماع یاوران ام المومنین، حضرت 
خدیجه کبری)س( در حرم حضرت معصومه)س( 

برگزار  شد.
به گزارش باشگاه خبرنگاران جوان قم؛ نخستین 
اجتماع یاوران ام المومنین،حضرت خدیجه کبری)س(

جمعه، چهارم خردادماه و در آســتانه رحلت جانسوز 

همســر و یار دیرین پیامبراکرم)ص( از ساعت 17 و 
30 دقیقه در صحن امام رضا)ع( حرم مطهر حضرت 

معصومه)س( برگزار  شد. 
در این مراسم معنوی و روح بخش حجت الاسلام  
والمسلمین فرحزاد به ایراد سخن پرداخت، و با قرائت 
قرآن توســط قاری بین المللی حــاج مهدی فروغی 

همراه شد.
 صابر خراســانی شــاعر آیینی کشــور، مراسم 
شــعرخوانی ایــن مراســم را اجرا کــرد، همچنین 
مراسم مدیحه ســرایی این مراسم نیز توسط مداحان 
اهل بیت)ع( حاج حیدر خمســه و حاج حسین سیب 

سرخی برگزار شد.

هم زمان با رحلت جانسوز حضرت خدیجه)س(

اجتماع یاوران ام المومنین در قم برگزار شد

مراسم شب زنده داری و مناجات خوانی شب های ماه مبارک رمضان در مسجد ارک تهران، از سال ها قبل خاطره حضور چشمگیر جوانان و راز و نیاز شان را با نوای حاج منصور ارضی با خود به 
همراه دارد و هر سال آن را تجدید می کند.

 شب زنده داری و مناجات خوانی در مسجد ارک تهران

نخستین جلسه شــورای عالی هماهنگی 
اقتصادی قوای سه گانه، صبح دیروز )شنبه( به 
ریاست حجت الاسلام روحانی رئیس جمهور و با 
حضور رؤسای مجلس و قوه قضائیه تشکیل شد.

در این جلســه کــه معاون اول و اعضای ســتاد 
اقتصــادی دولت ، معاون اول قوه قضائیه، دادســتان 
کل کشــور، رؤسای کمیسیون های برنامه و بودجه و 
اقتصادی مجلس و رئیس مرکز پژوهش های مجلس نیز 
حضور داشتند، گزارشی از آخرین وضعیت اقتصادی 

کشور به جلسه ارائه شد.
همچنین گزارشی از تصویب لوایح چهارگانه دولت 
در مجلس ارائه گردید و روحانی بر ضرورت تسریع در 

ادامه کار رسیدگی به این لوایح تأکید کرد.
در این جلســه روحانی رئیس جمهور با اشاره به 
ضرورت همکاری سه قوه برای پیشرفت اقتصادی کشور 

و حل مشــکلات مردم، تشکیل این جلسات را که با 
تدبیر مقام معظم رهبری صورت گرفته است، اقدامی 
مناســب برای تقویت بیشتر انســجام ملی و افزایش 

توان مدیریتی کشور برای تصمیم گیری های سریع و 
هماهنگ دانست و گفت: همکاری نزدیکتر سه قوه در 
حل مسائل اقتصادی مردم ، می تواند سرعت دستیابی 

ما به اهداف رشــد کشور را افزایش دهد و امید مردم 
را به آینده بهتر تقویت کند.

رئیس جمهور بــه دبیرخانه شــورا مأموریت داد 
پیشنهادهای مشخص در زمینه های همکاری سه قوه 
در چالش های اصلی و درازمدت اقتصادی کشــور و 
همچنین تصمیمات لازم برای مدیریت شرایط جدید 

اقتصادی را در دستور جلسات آینده شورا قرار دهد.
آیت الله آملی و علی لاریجانی نیز طی ســخنانی، 
آمادگــی قوه قضائیــه و مجلس را بــرای حمایت از 
تلاشهای دولت برای حل چالش های اساسی اقتصاد 
کشــور به ویژه در زمینه تولید و  اشــتغال و امنیت 
ســرمایه گذاری اعلام کردند و ســاماندهی سازوکار 
مناســبی برای هماهنگی بیشتر سه قوه در استانها و 
تصمیم گیری سریع در مســائل اقتصادی را ضروری 

دانستند.

نخستین جلسه شورای عالی هماهنگی اقتصادی قوای سه گانه 
با حضور روسای سه قوه برگزار شد

رئیس  ســازمان امور رسانه ها، چاپ و انتشارات 
دانشگاه آزاد اسلامی گفت: جریانات ضد انقلاب که 
از تحولات مدیریتی در دانشگاه آزاد اسلامی بسیار 
عصبانی هستند، تدبیر تمرکز و تجمیع دانشکده ها 
و مراکز آموزشی استان تهران را برخلاف سناریو ها 
و برنامه های پشت پرده خود به منظور ایجاد ناامنی 

در تهران می دانند.
صالح اســکندری رئیس  ســازمان امور رسانه ها، چاپ 
و انتشــارات دانشگاه آزاد اســلامی درباره سیاست تجمیع 
دانشکده ها و مراکز آموزشی استان تهران در سوهانک گفت: 
بسیاری از ساختمان های دانشکده ها در واحدهای تهران که 
در نقاط مختلف شهر و به خصوص در اطراف خیابان انقلاب 
پراکنده بودند، فاقد استانداردهای اولیه فضاهای آموزشی بوده 
که موجب شکایت تعداد زیادی از دانشجویان و اساتید این 

دانشکده ها شده بود .
اسکندری با بیان اینکه برخی از این ساختمان ها حتی 
از یک حیاط ســاده نیز برخوردار نبودند، گفت: اغلب این 
ساختمان ها آپارتمان های مسکونی یا اداری فرسوده ای بودند 

که حداقل های استاندارد و ضوابط فضاهای آموزشی در آنها 
رعایت نشده و هر لحظه امکان مخاطراتی نظیر آتش سوزی، 
نشست ساختمان، سقوط آسانسور در آنها وجود داشت که 
بحمدالله با همت محمدمهدی طهرانچی و ســایر همکاران 
وی در استان تهران این مسائل و مشکلات در حال برطرف 
شدن است. وی گفت: مجتمع عظیم خریداری شده از کمیته 
امداد امام خمینی)ره( در زمینی بالغ بر 70 هزار متر مربع 
جنب مترو است و امیدواریم در آینده ای نزدیک پارک سوار 
اتوبوس اختصاصی ویژه دانشجویان دارای فضاهای ویژه ای 
شود که می تواند حداقل های ضوابط و استاندارد محیط های 

آموزشی را برآورده سازد.
رئیس  سازمان امور رسانه های دانشگاه آزاد اسلامی در 
پاسخ به سؤالی درباره اعتراضات اخیر در برخی دانشکده های 
استان تهران گفت: به نظر من این اعتراضات دانشجویی دو 
دســته هستند، دسته اول اعتراضات صنفی است که هفته 
گذشته در یکی دو دانشکده شکل گرفت که بلافاصله با ارائه 
توضیحات توسط مدیران استان تهران، ابهامات دانشجویان 

برطرف شد و قاطبه دانشجویان از آن فاصله گرفتند.

اســکندری افزود: دســته دوم از این اعتراضات جنبه 
سیاســی دارد که از اواخر هفته گذشــته با ورود جهت دار 
رسانه های ضد انقلاب نظیر بی بی سی، آمدنیوز و... کلید زده 
شــد. وی با بیان اینکه جریانات ضد انقلاب که از تحولات 
مدیریتی در دانشــگاه آزاد اسلامی بسیار عصبانی هستند، 
تدبیر تمرکز و تجمیع دانشــکده ها و مراکز آموزشی استان 
تهران را بر خلاف سناریو ها و برنامه های پشت پرده خود به 
منظــور ایجاد ناامنی در تهران و حتی برنامه های بلندمدت 

ضد فرهنگی خود می دانند.
صالح اسکندری با  اشاره به غائله سال 78 گفت: تاج زاده 
و آتــش بیاران فتنه 78 )به نقــل از مصاحبه رئیس  وقت 
دانشــگاه آزاد( به دنبال آن بودند که اعتراضات دانشجویی 
در آن ســال را از همین واحد تهران مرکز در حوالی میدان 
امام حسین)ع( آغاز کنند. آنها حتی دور واحد تهران مرکز 
خاکریز می کشند لکن چون موفق نمی شوند این اعتراضات 

را به کوی دانشگاه می کشانند.
اسکندری در ادامه با بیان اینکه در سال 88 نیز برخی 
مدیران وقت دانشــگاه آزاد در هم پیالگی با فتنه گران تمام 

ظرفیت های این دانشگاه به خصوص واحدهای اطراف خیابان 
انقلاب را به عنوان پایگاه اصلی تجمع فتنه گران در اختیار آنها 

قرار  دادند و به دانشجویان ظلم بسیاری کردند.
وی تاکید کرد: سرنخ هایی از همراهی و همکاری عده ای 
از مدیران برکنار شده با جریانات ضد انقلاب به منظور تحریک 
عده معدودی از دانشجویان به دست آمده که به زودی آنها 

را به قوه قضائیه ارسال خواهیم کرد.
اسکندری عموم دانشجویان دانشــگاه آزاد اسلامی را 
فرزندان انقلاب خواند و گفت: دانشــجویان این دانشگاه در 
مقاطع مختلف نشان داده اند از قدرت تحلیل سیاسی بالایی 
برخوردار هستند و مطمئن هستم همین اعتراضات سیاسی 
نیز توسط خود دانشجویان و بدون مداخله عوامل حراستی 

دانشگاه برطرف خواهد شد.
اسکندری در گفت وگو با فارس افزود: دشمنان این نظام 
و انقلاب چند ماه است مرتب می گویند این ماه یا ماه دیگر 
در کشــور نا امنی ایجاد می شود اما به حول و قوه الهی این 
آرزو را به گور خواهند برد که بتوانند دانشگاه را پیاده نظام و 

ملعبه بازی های سیاسی و خصمانه خود بکنند.

صالح اسکندری توضیح داد

پشت صحنه جو سازی
 علیه تجمیع دانشکده های دانشگاه آزاد در سوهانک

رئیس  کمیســیون آموزش و تحقیقات 
مجلس شــورای اسلامی گفت که برخی از 
مفاد سند ۲۰۳۰ در برخی از مدارس کشور 
علیرغم ممنوعیت اجرای این ســند، اجرا 

می شود.
محمدمهــدی زاهــدی، رئیس  کمیســیون 
آموزش و تحقیقات مجلس شــورای اسلامی در 
گفت وگو با تســنیم، با  اشاره به برخی زمزمه ها 
درباره اجرا شدن سند 2030 در برخی مدارس 
کشور، گفت: در برخی از مدارس یا در بخشی از 
آموزش و پرورش سند 2030 تدریس می شود و 
 البته این کار به صورت سازمانی و تشکیلاتی انجام 

نمی شود.
وی بــا بیان اینکــه وزارت آموزش و پرورش 
طی بخشنامه ای اجرای سند 2030 در مدارس را 
ممنوع کرده، ادامه داد: متأسفانه برخی از مدیران 
 کاسه داغ تر از آش شده اند و از دستور وزیر تبعیت 

نمی کنند.
نماینده مردم کرمان در مجلس با بیان اینکه 
گزارشــاتی از نحوه اجرایی شدن سند 2030 در 
برخی مدارس به کمیسیون آموزش مجلس واصل 
شــده، افزود: در این گزارشات که به کمیسیون 
واصل شده، آمده که برخی سخنرانان به مدارسی 
دعوت شــده اند و مواردی را مطرح کرده اند که 

دقیقاً در سند 2030 ذکر شده است.
رئیس  کمیسیون آموزش و تحقیقات مجلس 
اظهار داشت: امیدواریم با بخشنامه ای که وزارت 
آموزش و پرورش در زمینه ســند 2030 داشته، 
از آغاز سال تحصیلی 97 شاهد این گونه مشکلات 

نباشیم.

رئیس  کمیسیون آموزش و تحقیقات 
مجلس شورای اسلامی خبر داد

اجرای سند ۲۰3۰ 
در برخی مدارس کشور


